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Radna Rady Powiatu 

INTERPELACJA 

Zwracani się do Pana Starosty z prośbą •o udzielenie F przekazanie informacji: 

L. Podczas prac połączonych komisji pod koniec 201.9roku, Pani skarbnik omawiając budżet 
mówiła o sytuacji, gdzie pojawi się brak możliwości Zaciągania przez nasz powiał kredytów.. 
Proszę o udzielenie infortnacji jaka na dziel(' dzisiejszy jest' zdolność kredytowa powiatu, 
Wliczając w prognozę kredyt o którym była mowa na ostatniej sesji. Proszę o podanie 
informacji na maksymalną wysokość jakiego kredytu może licZyć powiat na dzieii dzisiejszy i 
ko-nico roku bieżącego. 

Wyrazami sząpunku, 
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